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Protokoll 7/09 

 

 
Møte: Råd for funksjonshemmede  
Møtested: Ryensvingen 1, Plenumsalen  

Møtetid: tirsdag 10. november 2009 kl. 17.30     
Sekretariat: Heidi Vargeid 

23438580/95885925 
heidi.vargeid@bos.oslo.kommune.no 

 

 
 
Møteleder: Liv Thorstensen 
Tilstede: Liv Thorstensen, Arnt Egil Treslgård, Elin Hermansen, Gudrun 

Holmøy, Anne-Gro Stenstad, Inger Lise Kristiansen,  
Mona Jansen 

  
Forfall:  
  
I tillegg møtte følgende 
varamedlemmer: 

 

  
Fra administrasjonen 
møtte: 

Else-Berit Momrak 

  
Møtesekretær: Heidi Vargeid 
 
Opprop  
Åpen halvtime  Ingen oppmøte 
 
Saker behandlet under møte 
Sak 53 /09  Godkjenning av møteinnkalling og sakskart 7/09................................................... 0 
Sak 54 /09  Godkjenning av protokollen 6/09............................................................................ 0 
Sak 55 /09  Informasjon fra administrasjonen ........................................................................... 0 
Sak 56 /09  Ressursenhet for førskolebarn - rapportering.......................................................... 0 
Sak 57 /09  Brukerundersøkelse / dialogkonferanse - Fagsenter barn og unge ......................... 0 
Sak 58 /09  Utviklings- og gjennomføringsprosjekt i kommunens hjemmetjenester - Hjemme 
best ............................................................................................................................................. 0 
Sak 59 /09  Rapport om gjennomgang av bydelenes hjemmetjenester - 2009 .......................... 1 
 



Sak 53 /09  Godkjenning av møteinnkalling og sakskart 7/09 
Møteinnkallingen og sakskartet ble godkjent. 
 

 Sak 54 /09  Godkjenning av protokoll 6/09 
Protokollen ble godkjent. 
 

 Sak 55 /09  Informasjon fra administrasjonen 
Administrasjonen informert om disse sakene: 

- Vaksinasjonsprogram i bydelen. 
- Intermediærenheten på Abildsø har vært i full drift fra 16. okt. Dette er et 

samhandlingsprosjekt mellom Oslo universitetssykehus, Ullevål, og 4 bydeler - 
Nordre Aker, Nordstrand, Søndre Nordstrand og Østensjø. 

- Det jobbes med saldering av budsjett primært ved å se på bruken av sykehjemsplasser 
og mulighet for å iverksette andre tiltak som kan utsette behov for sykehjemsplass.  

 
 

 Sak 56 /09  Ressursenhet for førskolebarn - rapportering 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydelsutvalget tar sak Ressursenhet for førskolebarn – rapportering, til orientering 
 
Vedtak i RFF 
RFF støtter bydelsdirektørens forslag til vedtak. 
 

 Sak 57 /09  Brukerundersøkelse / dialogkonferanse - Fagsenter 
barn og unge 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Sak vedrørende brukerundersøkelse/ dialogkonferanse i Fagsenter barn og unge tas til 
orientering. 
 
Vedtak i RFF 
RFF støtter bydelsdirektørens forslag til vedtak med følgende merknad: 
RFF syns tiltaket er bra og mener det bør arbeides med tilsvarende opplegg for de rett under 
og over 18 år. 
 
 

 Sak 58 /09  Utviklings- og gjennomføringsprosjekt i kommunens 
hjemmetjenester - Hjemme best 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Orientering om utviklings- og gjennomføringsprosjekt i kommunens hjemmetjenester - 
hjemme best - tas til orientering. 
 
Vedtak i RFF 

 0 



 

 1

RFF støtter bydelsdirektørens forslag til vedtak. 
 
 

 Sak 59 /09  Rapport om gjennomgang av bydelenes 
hjemmetjenester - 2009 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
 
 
Rapport fra Asplan Viak og Kaupangens gjennomgang av bydelenes hjemmetjenester tas til 
orientering 
 
Vedtak i RFF 
RFF støtter bydelsdirektørens forslag til vedtak. 
 
  
Eventuelt: 

- Handlingsplan for funksjonshemmede for bydel Østensjø tas opp som sak sammen 
med den sentrale planen på RFFs første møte i 2010.  

- Liv Thorstensen orienterte om møte i Rådet for funksjonshemmede i Oslo (sentralt) 
5.11.2009. Rådet for funksjonshemmede i Oslos Budsjettkommentar til Oslobudsjettet 
2010 og Program for rådets arbeid 2010 - 2011 (Arbeidsutvalgets forslag) ble utdelt. 

- Mona Jansen orienterte om TT – prosjektmøte og bruk av ”fleksilinjer” 
(prøveprosjekt). Oppstart er utsatt til april 2010.   

- Inger Lise Kristiansen informerte om at behandlingstransport er ute på anbud.  
- Elin Hermansen informerte om at DPSene legger ned mye av sin aktivitet og spør om 

bydelene erstatter noen av disse tilbudene. Hva skjer i bydelen med tanke på boliger til 
mennesker med behov for psykisk helsevern?  

 
 
 
 
Bydel Østensjø, 10.11.2009 
 
 
 
 
Liv Thorstensen/s     Heidi Vargeid 
Leder       møtesekretær 
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